
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 26. maj 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 151
Vil ministeren - i lyset af at ministeren tidligere har givet udtryk for, at retrans-
missionssystemet er uigennemskueligt, hvilket er en holdning, der deles af
mange i kultur- og mediebranchen - tage initiativ til, at der bliver udarbejdet en
ekstern analyse af pengestrømmene i CopyDan-systemet, der omfatter
UBOD’s, retransmissionsgebyrets og DR’s roller, samt rummer anbefalinger
til, hvordan systemet kan gøres mere gennemskueligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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